
بدهکاری    بنیاد شهید در بخش درمان
مدیرکل بنیاد شهید استان ایلام خبر داد:
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مدیرکل بنیاد شهید استان ایلام در دیدار 
با مدیرعامل شرکت بیمه دی اظهارداشت: 
شهرســتان های ایلام از مراکــز درمانی 
مناسبی برخوردار نیستند، بیمارستان های 
مرکز استان نیز از لحاظ امکانات پزشکی از 
کمترین امکانات پزشــکی برخوردار است 
و این امر ســبب شــده مراجعه ایثارگران 
این مناطق به مرکز اســتان جهت درمان 
به ســختی و مشقت انجام شــود. اسدالله 
تولیده  افزود: بنیاد شــهید ایلام در بخش 
درمان ایثارگران ۲۰۰ میلیارد ریال بدهی 
دارد و این موضوع ســبب شده ایثارگرانی 
که از مناطق محــروم برای درمان به مرکز 
استان مراجعه می کنند به دلیل عدم اعتبار 

بنیاد و انجام نشدن تعهدات از سوی مراکز 
طرف های قرارداد با مشــکلات متعددی 
مواجه شوند. مدیرکل بنیاد شهید استان 
ادامه داد: هم اکنون هیچ گونه خدماتی از 
سوی داروخانه ها، مطب ها، آزمایشگاه های 
بخش خصوصی به ایثارگران ارائه نمی شود، 
همچنین هزینه قرارداد پزشــکان »پایش 
سلامت« از تیرماه سال ۹۷ پرداخت نشده 

است.
 وی تصریح کرد: عدم تعهدات بنیاد به مراکز 
درمانی سبب شده ایثارگران نتوانند داروی 
مورد نیاز را به قیمت دولتی از داروخانه ها 
دریافت کنند. تولیده با بیان اینکه بیشترین 
جامعه ایثارگران مربوط به اســتان ایلام 
است، خاطرنشــان کرد: مردم ولایتمدار 
ایلام در جنگ هشت ســال دفاع مقدس 

با پاســداری از مرز و دفاع از خاک کشــور 
وفاداری خود را به نظام ثابت کرده اند. وی 
بیان کرد: رشــادت ها و دلاوری رزمندگان 
ایلامی در کشور ســتودنی است، در زمان 
جنگ استان شرایط رزمنده خیزی داشت 
و مردمــش همچنــان از آرمان های نظام 
و انقــلاب دفاع خواهند کــرد. محمدرضا 
کشاورز مدیرعامل شرکت بیمه دی نیز در 
این دیدار گفت: تنها قرارداد درمان تکمیلی 
در سطح کشور که قانون ناظر برای آن وجود 
دارد درمان تکمیلی ایثارگران اســت. زیرا 
سایر درمان های تکمیلی اختیاری هستند. 
وی افزود: با توجه به مصوبه مجلس، دولت 
مکلف به تأمین اعتبار قرار داد بیمه دی در 
راستای پرداخت حق بیمه ایثارگران است 

تا افراد با مشکل مواجه نشوند.

 مدیرعامل بیمه دی بیان داشت: علاوه بر 
ایثارگران ۲۵۰ هزار بیمه شده طرف قرارداد 
بیمه دی هستند و این موضوع در راستای 

پیشرفت شرکت بسیار تأثیر گذار است. 
وی تاکیــد کرد: اســتانداران بــه عنوان 
نماینده های عالی دولت با مکاتبه با رئیس 
ســازمان برنامه و بودجه تلاش کنند حق 
قرارداد بیمه درمانی ایثارگران به هر شکل 
ممکن پرداخت شود. وی خاطرنشان کرد: از 

ابتدای سال جاری تاکنون ۱۰۰ اقدام بهبود 
در معاونت های بهداشــت استان ها انجام 
شده و بیمه دی بر اساس تعامل متواضعانه 
در کنار بیمه گذار است. کشاورز خاطر نشان 
کرد: با وجود اینکه ایلام۴۲۰ کیلومتر مرز 
مشترک با کشــور عراق دارد و بیشترین 
ایثارگران مربوط به این اســتان است، رفع 
مشــکلات بیمه ای این عزیزان در اولویت 

است.

مدیرکل مدیریت بحران استان کرمان 
مطرح کرد:

 بررسی طرح تدفین اجساد 
در مواقع بحران

کرمان/ گروه استان ها: مدیرکل مدیریت 
بحران اســتان کرمان گفت: دانشــگاه علوم 
پزشــکی کرمان برای تدفین اجساد در مواقع 
بحرانی طرحی را ارائه کرده اســت که باید در 
کارگروه بررســی و کارشناســی شود. مجید 
ســعیدی اظهار کرد: با توجه به وقوع حوادث 
مختلف در کرمان باید از جایگاه صنعت بیمه 
در پوشش حوادث اســتفاده کنیم. وی افزود: 
ضریب نفوذ بیمه حوادث در این  استان جایگاه 
خوبی ندارد و به دنبال این هستیم که ضریب 
نفوذ بیمه حوادث را بالا ببریم. سعیدی با اشاره 
به اینکه بعد از هر حادثه ای متوجه می شویم 
اکثر منازل، مزارع و باغات استان بیمه نیستند، 
تصریح کرد: امســال یک هزار و ۵۰۰ میلیارد 
تومان از اعتبارات حــوادث در صندوق بیمه 
خسارات کشــاورزی قرار داده شــده و باید 

اطلاع رسانی شود که مردم استفاده کنند.

معاون عمرانی استانداری خوزستان 
خبرداد:

آغاز پرداخت تسهیلات بلاعوض 
به کشاورزان سیل زده

خوزستان/ گروه اســتان ها: معاون امور 
عمرانی استاندار خوزســتان از آغاز پرداخت 
تســهیلات بلاعوض به کشــاورزان سیل زده 
خوزســتان خبر داد و گفت: اعتبــار در نظر 
گرفته شده برای این تسهیلات بلاعوض ۹۳۰ 
میلیارد تومان و تا کنون ۵۰ درصد از این اعتبار 
به اســتان تخصیص داده شــده است. فاضل 
عبیات، با اشاره به خســارت های وارد شده به 
مزارع کشاورزی در اثر ســیلاب فروردین ماه 
اظهار کرد: ۳۲۰۰ پرونده مربوط به خســارت 
بلاعوض کشــاورزان آســیب دیده از سیلاب 
فروردین  امســال تکمیل و کار پرداخت این 
خســارت ها برای ۵۲۷ پرونده آغاز شــد. وی 
افــزود: در روزهای آینده نیز ســایر پرونده ها 
به بانک ها فرســتاده خواهند شد تا نسبت به 
پرداخت این خســارت ها به صورت بلاعوض 
اقدام شود. عبیات تصریح کرد: اعتبار در نظر 
گرفته شده برای این تسهیلات بلاعوض ۹۳۰ 
میلیارد تومان و تا کنون ۵۰ درصد از این اعتبار 

به استان تخصیص داده شده است.

اخبار روز 
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دبیر شورای اقامه نماز وزارت نفت خبر داد:  

لزوم استفاده از امکانات 
گسترده برای تحول فرهنگی

در نشست دبیران ستاد اقامه نماز و ائمه جماعات 
شرکت هاي زیر مجموعه وزارت نفت در شمال و 
شمال غرب کشور، دبیر شورای اقامه نماز وزارت 
نفت بر لزوم اســتفاده از ظرفیت هــا و امکانات 
گســترده برای تحول فرهنگی تاکیــد کرد. در 
این نشســت احمد مجیدي با تاکید بر گسترش 
فعالیت هــاي فرهنگــي در ســازمان ها گفت: 
پرداختن به موضوعات فرهنگي، اجتماعي نیازمند 
مطالعات عمیق و نگاه خالصانه به مقوله فرهنگي 
است تا با تقویت بســترها و زیرساخت هاي لازم 
بتوانیم گام هاي اثر بخشي در این راستا برداریم.
وی اســتفاده از امکانات گسترده را زمینه تحول 
فرهنگی دانســت و افزود: بــه مباحث فرهنگي 
نمي توان در قالب یک وظیفه و تکلیف اداري نگاه 
کرد. مجیدي در حاشیه این نشست و در دیدار با 
مدیر و اعضاي شوراي فرهنگي منطقه 8 عملیات 
انتقال گاز، فعالیت هاي فرهنگي انجام یافته در این 
منطقه را ستود. در این نشست که حجت الاسلام 
و المسلمین کافي، رئیس شوراي اقامه نماز و امور 
روحانیون و دارالقرآن شــرکت پالایش و پخش 
فرآورده هاي نفتي نیز حضور داشت، بر ضرورت 
حفظ ارزش هــاي دیني و تعمیــم فعالیت هاي 
شاخص و تاثیرگذار در رفتار سازماني و اعتقادات 
دیني کارکنان تاکید و موافقت شــد محمدرضا 
بخشعلي زاده، رئیس روابط عمومي و دبیر شوراي 
فرهنگي منطقه 8 عملیــات انتقال گاز به عنوان 
پل ارتباطي و رابط شوراي فرهنگي وزارت نفت 
در سطح شمال و شمال غرب کشور فعالیت  کند.

خبر تبریز  

هندی ها در چهارمحال و بختیاری سرمایه گذاری می کنندافتتاح فاز یک پارک بانوان شهر رویان
شاهرود/ حسین بابامحمدی: شهردارشهر رویان»شهرستان شاهرود« گفت: فاز یک پارک بانوان شهر رویان با اعتباری بالغ بر 
چهارصد و پنجاه میلیون تومان افتتاح شد. مهندس حسن خانی در ادامه افزود: در این فاز از ست ورزشی بدنسازی، تاب و سرسره 

و ست بازی کودک، مسیر پیاده روی و دوچرخه سواری، آلاچیق، کاشت درخت، گل و کف سازی نیز رونمایی شد.
 شهردار رویان خاطرنشان کرد: فاز دوم و نهایی این پروژه به زودی کلید خواهد خورد و در این فاز از زمین بدمینتون، آبنما، سالن 
سرپوشیده ویژه بانوان و پوشش و بدنه سازی نهایی کل مجموعه رونمایی خواهد شد. در ادامه مهندس خانی اظهارداشت: در این 
پارک، فضایی بالغ بر ۲۵۰ مترمربع جهت فعالیت بانوان کارآفرین و سرپرست خانوار )فعالیت های هنری، اقتصادی و...( اختصاص 

یافته است.  

شهرکرد/ گروه استان ها: هیئتی از سرمایه گذاران هندی به تازگی برای راه اندازی کارخانه فولاد در چهارمحال و بختیاری اعلام 
آمادگی و با مسئولان این استان نشست هایی برگزار کردند. تسهیل در فرآیند جذب این سرمایه گذاران و حذف موانع بوروکراتیک 
از مهم ترین محورهای برگزاری نشست های مشترک این هیئت سرمایه گذار و مسئولان چهارمحال و بختیاری است. مدیرکل 
امور اقتصادی و دارایی و نایب رئیس مرکز خدمات ســرمایه گذاری چهارمحال و بختیاری با اشاره به برگزاری این نشست های 
مشترک به خبرنگار ایرنا افزود: مرکز خدمات سرمایه گذاری استان با تمام توان از متقاضیان سرمایه گذاری در استان استقبال و از 
آن ها حمایت های لازم را به عمل می آورد. تهمتن عبدالهی تصریح کرد: بی شک فرآیند سرمایه گذاری به واسطه کسب مجوزهای 

متعدد امری زمانبر و طولانی است.

ساری / گروه اســتان ها: رئیــس کمیسیون 
کشــاورزی، آب و منابع طبیعی اتــاق بازرگانی 
مازندران خواســتار نظارت بیشــتر دولت برای 
جلوگیری از تخلیط برنج شد. ســید امیر میران 
در کمیسیون کشــاورزی اتاق بازرگانی به طرح 
خروج دام از جنگل اشــاره و اضافه کرد: این طرح 

پس از ۲۰ سال با شکســت مواجه شد و به اذعان 
کارشناســان، اجرای این طرح اشتباه بوده است. 
وی افزود: زمانی جنگل می تواند حفظ شــود که 
دســت مردم و کشاورزان باشــد و باید حفاظت و 
صیانت آن به مردم واگذار شــود. به گفته میران، 
متأسفانه نگاه کشوری این است که به مازندران به 

عنوان یک روستا نگریسته می شود درحالی که این 
منطقه نیازمند توجه ویژه است. رئیس کمیسیون 
کشاورزی با اشــاره به ایجاد مرکز پایانه های برنج 
و خاویار قره برون در اســتان افزود: برنامه ریزی و 
سرمایه گذاری های خوبی برای اجرای طرح های 
ملی در اســتان صورت گرفته است. وی ادامه داد: 
مازندران دارای پتانسیل های زیادی است و می توان 
با بهره گیری از آن اســتان مازندران را به ســمت 
توسعه سوق داد. میران، توســعه کشت گیاهان 

دارویی را در استان ضروری دانست و گفت: با توجه 
به کمبود آب باید به سمت کشت و توسعه گیاهان 
دارویی رویم. رئیس کمیســیون کشاورزی اتاق 
بازرگانی مازندران خواســتار جلوگیری از تخلیط 
برنج شد و گفت: دولت باید با نظارت جلوی این امر 
را بگیرد زیرا برنج مازندران دارای جایگاه خوبی در 
کشور است. وی با تاکید بر جلوگیری از ورود برنج 
خارجی به استان و تخلیط آن با برنج بومی خواستار 

نظارت بیشتر دولت در این بخش شد. 

رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی مازندران:

دولت با نظارت از تخلیط برنج جلوگیری کند
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